

## Education in Montgomery County, MD

**Current Word Count: 563**

Educational opportunities and programs abound for residents of all ages in Montgomery County, Maryland.	对于马里兰州蒙哥马利县的居民来说，面向各个年龄层的教育机会和课程都非常充足。
Choose between private schools or Montgomery County Public Schools for your children's preschool through high school education.	从学前到高中教育，为您的子女选择私立学校，或蒙哥马利县公立学校 (MCPS)。
About half of the private schools are religiously affiliated.	大约一半私立学校具有宗教背景。
MCPS offers various programs to fit your child's interests and academic needs.	MCPS 设有各种课程，以满足您的子女的兴趣和学术需求。
Want your child to master a foreign language?	希望子女掌握一门外语？
MCPS' language immersion program is available at certain elementary schools.	特定小学还提供 MCPS 沉浸式语言课程。
Students learn Spanish, French, or Chinese through total immersion or partial immersion (some subjects) in the target language.	学生可以在使用西班牙语、法语和中文的完全沉浸式或部分沉浸式环境（部分科目）中学习外语。
Apply to a magnet program, whose specialized courses are tailored to certain disciplines and career paths, at the elementary, middle, and high school level.	申请加入小学、中学及高中的磁石计划，它的专业课程专门针对特定学科和职业规划而量身设计。
Magnet programs include robotics engineering, science, the arts, and programs for the Highly Gifted.	磁石计划包括机器人工程、科学和艺术，以及面向资优学生的其他课程。
The International Baccalaureate Diploma Program provides highly motivated students with challenging courses and opportunities to receive awards, scholarships, and a certificate of merit.	International Baccalaureate Diploma Program 为有上进心的学生提供具有挑战性的课程，以及获得奖励、奖学金和奖状的机会。
MCPS offers three consortium programs, or programs for specific groups of schools that have specialty subjects.	MCPS 还提供三种联合计划，或设有某些专业学科的特定学校分组计划。
The Middle School Magnet Consortium is comprised of three middle schools.	Middle School Magnet Consortium 由三所中学组成。
The Downcounty Consortium is a group of five high schools and the middle and elementary schools that send students to those high schools.	Downcounty Consortium 中有五所高中，以及将学生送到这些高中的中学和小学。
The Northeast Consortium is comprised of three high schools and their elementary and middle schools.	参与 Northeast Consortium 的有三所高中及其附属小学和中学。
Each year, current fifth and eighth graders in these	每年，这些学校分组内在校的五年级和八

groups participate in the Choice Process.	年级学生会参加“择校流程”。
Students are assigned to a school based on factors such as their school preference that aligns with their interests.	学生会根据其择校意向和兴趣等因素被分配到不同的学校。
Want to pursue higher education or enhance your skills?	想要获得更高的教育或提升您的技能？
Many programs reflect the county's major job industries: professional, scientific, and technical services; healthcare and social assistance; and public administration.	很多课程都会反映该县的主要求职行业：专业、科学和技术服务；医疗和社会援助；以及公共管理等。
The professional, scientific, technical, mining, quarrying, oil, gas extraction, and utilities fields pay the highest salaries.	专业、科学、技术、采矿、采石、石油、天然气开采和公用事业领域的工资最高。
Montgomery College offers full and part-time classes at three campuses and online. Signature programs include biotechnology, health sciences, and the visual and performing arts.	蒙哥马利学院 (Montgomery College) 在三个校区及网上提供全日制和非全日制课程。其中最受欢迎的包括生物技术、健康科学，以及视觉和表演艺术。
The Universities at Shady Grove in Rockville is a partnership of nine Maryland public universities located on one campus. Undergraduate beginning at the junior level, graduate and professional degree and certificate programs are available full- or part-time.	谢迪格罗韦大学 (Universities at Shady Grove) 位于罗克韦尔市，它是由九所马里兰州公立大学组成的合作联盟，并设有一个共同校区。本科生从初级开始，学习全日制和非全日制研究生和专业学位，以及其他证书课程。
The Johns Hopkins University campus in Rockville offers part-time graduate and professional degree programs, graduate certificates, dual degree programs, and non-credit programs. Non-degree seeking students who do not want the credential are welcome.	约翰霍普金斯大学 (Johns Hopkins University) 罗克韦尔校区提供非全日制研究生和专业学位课程、研究生证书、双学位课程，以及非学分课程。欢迎不以获得证书为目的的非学位学生报名入读。
Washington Adventist University is a Christian school in Takoma Park comprised of three schools: Arts and Social Sciences, Graduate and Professional Studies, and Health Professionals, Science, and Wellness.	华盛顿阿德文替斯特大学 (Washington Adventist University) 是一所基督教学校，它位于塔科马帕克并设有三个学院：艺术与社会科学学院、研究生与专业研究学院，以及健康专业人士、科学及福利学院。
Earn an associate's, bachelor's, or master's degree in fields such as education and nursing.	攻读各个专业的副学士、学士或硕士学位，例如教育和护理等。
Purdue Global University in Rockville offers many graduate and undergraduate programs at an affordable cost. International students can earn their degree online from their home country.	普渡大学全球学院 (Purdue Global University) 以合理的价格提供众多研究生和本科生课程。国际学生可以在自己的国家/地区在线攻读学位。
Interested in learning skills related to a specific job?	有兴趣学习与特定工作有关的技能？
The Omega Studios School of Applied Recording Arts and Sciences in Rockville offers training in	欧米茄应用录音艺术与科学学校 (Omega Studios School of Applied Recording Arts

audio production for music, television, and radio.	and Sciences) 位于罗克韦尔市, 提供音乐、电视和广播音频制作有关的培训。
Columbia College in Silver Spring offers certificates and associate's degrees in fields such as cosmetology, massage therapy, and business administration.	哥伦比亚学院 (Columbia College) 位于银泉市, 它提供美容、按摩疗法和工商管理等专业的证书和副学士学位。
Comprehensive ESL classes are also offered online.	学生还可以在线学习综合 ESL 课程。
Get certified as a Nursing Assistant or Geriatric Nursing Assistant at the Cambridge Nursing Assistant Academy in Gaithersburg.	在盖瑟斯堡市的剑桥护理助理学院 (Cambridge Nursing Assistant Academy) 获得助理护士或老年照护助理护士认证。
Learn information technology, entrepreneurship, and English online or in-person at the ASM Educational Center in Rockville.	在罗克韦尔市的 ASM 教育中心 (ASM Educational Center) 学习信息技术、创业学和英语, 提供线上或线下课程。
Find your niche and your passion through the educational opportunities available to you in Montgomery County.	通过在蒙哥马利县的教育机会找到合适的职业, 点燃自己的激情。